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·法学论坛

社会性市场监管权主体监管权的法律规制

规则至上与后果主义的价值理由及其局限

——从法教义学与社科法学之争看当代中国司法哲学

·民间法·民族习惯法(主持人：谢晖教授)

【主持人手记(六十八)】

青海藏区“赔命价”习惯法的经济实践逻辑分析

民间规范价值

——一个被忽视的法学范畴

·法律与实践

探讨“审判之前的审判”模式

——以庭前会议中的非法证据排除为切入点

论反垄断与知识产权保护的协调及互动

司法体制改革“三大”误区及综合配套改革八个方向

——司法体制综合配套改革研究之一

·实证研究

地方法院发布“司法解释性质文件”的生存样态及可能走向

我国司法判例研究状况的实证分析

——以211篇学术论文为样本

·青年法苑

网络帮助行为的刑事归责路径选择

论重大行政决策风险评估制度
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Legal Regulation to the Supervisory Authority
of Social Supervisors in Market Competition

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Xu Mingyue，Shan Xinguo(1)

The Value-Based Reasons of Rules Supremacy and Consequentialism and
Their Limits

——()n Contemporary Chinese Judidal Philosophy from the Perspective of the Dispute Between

Legal Dogmatics and Social Sciences of
Law⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Qian Yidong(12)

Logic Analysis on Economic Practice of“Compensation for Life’’in Qinghai Tibetan Area

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Dan Yuerong(a0)

Value of Folk Norms

——A Neglected Legal Category⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Li Jie(49)

AStudy on“A Trial Before A Trial”Model

——Flom Perspective of Illegal Evidence Excluding Procedures in Pretrial Conference

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Ma Mingliang，Zhang Penghao(59)

on C∞rdimtion and Interaction of Anti—monopoly and Intdlectual Property Protection

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Yang Sanzheng，Gou Xuezhen(74)

Misunderstandings to the Reform of Judicial System and Directions of Its Supporting
Reform

——A Studv on Comprehensive Reform to the Judicial System
⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯ Yin Xingdong(84)

Survival Status and Possible Direction of“the Judicial Interpretative Document’’Issued by Local Court

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Rong Zhenhua(97)

An EmDirical Analysis on the Research Status of Judicial Precedent
in China

——而king 211 Academic Papers as Samples⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Li Zhenxian(110)

The Mode Choice of Criminal Liability for the Internet Assisting Behaviors⋯⋯⋯⋯⋯Luo Shilong(129)

Risk Assessment System to Major Administrative Decision-making⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Mei Yang(147)
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